

看似尖硬的外型，觸感卻是毛氈下的柔暖感受，即使是一張地毯，也要秀出不一樣的新穎點子。以創造草叢般的地毯為發想，Dima Loginoff讓地毯也能營造出視覺和觸覺上的迥異質感，當你躺下進入夢鄉，就彷彿能進入深秋森林，染一分秋色，蘊一身幽靜。

Under the hard style hides the softness of carpet, innovative ideas is shown even with a sheet of carpet. Starting from creating a brushwood-like carpet, Dima Loginoff makes visual and sensual effects different even for carpet, when you lie down to take a nap, it could take you away to the depths of an autumn forest.

dimaloginoff.com/eng

Moscow Brushwood



天使般的造型，刻畫在咖啡器具的組合上，彷彿為設計師Marcello Pozzi居住和工作的洛杉磯城，捎來義大利的咖啡氣息。天使樣式的設計元素，在咖啡器具的設計細節上一覽無疑。就如同天使親吻著孩子們般，當咖啡液體滑落杯裡，義大利的濃醇咖啡香隨著天使的呢喃，瀰漫在洛杉磯的城市裡。

The angelic form being presented on coffee set seems to bring the Italian coffee culture to Los Angeles city where the designer Marcello Pozzi resides and works. The angelic design element is completely revealed in the details of the coffee set design. When coffee is poured into the cup, the Italian coffee culture is being spread throughout the city of Los Angeles smoothly, as if the angel is kissing the children.

www.milo.net

音樂也要大玩時尚！將立體喇叭音響與高跟鞋和提包結合，不再是旋律和節奏，而是以具體意象，秀出了時尚與音樂之間的微妙氛圍。不論是慵懶的爵士音樂、龐克搖滾的重金屬或是迷幻前衛的電子音樂，從時尚單品傾洩而出的跳動音符，就是這麼時尚迷人！

Music wants to be modern as well! Combining speaker with high heels and purses, the penumbral ambience between fashion and music is presented with a concrete image, and not just rhythm and beat. The active notes poured out from the modern product, whether relaxing jazz, rock'n roll heavy metal or fantasized avant-garde electronic music, is as fashionable and attractive as can be!

www.mathewaudio.com

Portland Romance



Los Angeles Espresso Cups & Coffee Maker